
      
 . . . ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ

ΕΡΩΤΗΣΗ   
                                                                                               

Αθήνα, 12/06/2020

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος βουλευτή Λάρισας             
                                    
  
ΠΡΟΣ: Τον κο Υπουργό Εσωτερικών 

Τον κο Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 
              

Θέμα: «Να επανέλθει η λειτουργία των λαϊκών αγορών στην προ κορωνοϊού 
εποχή ζητούν οι αγρότες παραγωγοί της Στυλίδας»                          

                         
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Οι  παραγωγοί  και  πωλητές  αγροτοδιατροφικών  προϊόντων  στη  Στυλίδα  ζητούν  να
επανέλθουν οι όροι λειτουργίας των λαϊκών αγορών στο καθεστώς της προ κορωνοϊού
εποχής, δηλαδή η συμμετοχή σε αυτές του 100% των πωλητών και όχι του 50%, όπως
ισχύει  σήμερα.  Όπως  επισημαίνουν,  η  πλήρης  επανέναρξη  όλης  της  εμπορικής
δραστηριότητας απαιτεί την άμεση επιστροφή όλων των πωλητών και παραγωγών στα
αρχικά πόστα τους, αφού στον υπαίθριο χώρο των λαϊκών είναι  πολύ μικρότερος ο
κίνδυνος μετάδοσης του κορωνοϊού. Όπως υποστηρίζουν οι εν λόγω, σε περίπτωση
παράτασης της παρούσας κατάστασης, θα οδηγηθούν σε μία αναπόφευκτη οικονομική
καταστροφή, αφού έχουν φτάσει στο σημείο να πετούν, πλέον, τα απούλητα προϊόντα
τους.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε να επαναφέρετε τους όρους λειτουργίας των λαϊκών αγορών της Στυλίδας
στο καθεστώς της προ κορωνοϊού εποχής για να αποφευχθεί η οικονομική καταστροφή
των ντόπιων παραγωγών αγροτοδιατροφικών προϊόντων;

Ο Ερωτών βουλευτής

Κυριάκος Βελόπουλος
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